
 

     

 

Αθήνα, 28 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

  

Θέμα: «Ανάγκη διάφανων μασκών για τους κωφούς και βαρήκοους μαθητές» 

 

Με δεδομένο πως η χρήση μάσκας στα σχολεία είναι πλέον επιβεβλημένη από τις πρώτες 

τάξεις, προκύπτει ένα θέμα που θα πρέπει να αντιμετωπιστεί άμεσα, αυτό της ανάγκης  

δημιουργίας και διανομής διάφανων μασκών σε κωφούς και βαρήκοους μαθητές της 

χώρας. 

 

Το φλέγον αυτό ζήτημα αποτέλεσε θέμα πρόσφατης επιστολής προς τους αρμόδιους 

φορείς από το μέλος του πανελληνίου συλλόγου κωφών και βαρήκοων με μητρική 

γλώσσα την Ελληνική «ΑΚΟΥΜΠΩ» κ Σωκράτη Αντωνίου. 

 

Όπως σημειώνει στην επιστολή του ο κ Αντωνίου “φαντάζει άλυτο πρόβλημα το θέμα που 

θα προκύψει με μια μερίδα μαθητών από την χρήση της μάσκας. Τα παιδιά αυτά, αν και 

κωφά ή βαρήκοα, έχουν κατακτήσει τον λόγο και μπορούν και μιλούν και γράφουν και 

διαβάζουν. Καταλαβαίνουν δε σε μεγάλο βαθμό τι λέει ο συνομιλητής τους από τα χείλη 

του, κάνοντας χειλεοανάγνωση.” γι’ αυτό και είναι απαραίτητο δάσκαλοι και καθηγητές 

τάξεων όπου υπάρχουν κωφοί ή βαρήκοοι μαθητές να χρησιμοποιούν διάφανες μάσκες 

προκειμένου να μπορούν οι μαθητές να παρακολουθούν τα χείλη τους κατά την 

παράδοση. 

 

Προχωρώντας το θέμα λίγο παρακάτω θα έλεγα πως θα ήταν, ίσως, απαραίτητο να 

φέρουν και οι συμμαθητές των παιδιών διάφανες μάσκες προκειμένου να μπορούν τα 

παιδιά να επικοινωνούν μεταξύ τους και να μην νιώθουν οι μαθητές που είναι κωφοί ή 

βαρήκοοι αποκομμένοι από την τάξη, τους συμμαθητές και τους φίλους τους. 

Κατόπιν των παραπάνω,  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9065

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/8/2020



Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες επίλυσης του θέματος προτίθεται να λάβει; 

2. Εξετάζεται από το Υπουργείο το αίτημα για τη διανομή διάφανων μασκών;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




